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Acta de reunió de la Junta d’Escola ordinària de l’EPSEVG 
 
Núm. de sessió:  4/2019 
Data:  12 de desembre de 2019 
Hora d’inici:  12.55h. 
Hora d’acabament:  15.XXh. 
Lloc:  Sala de Juntes de l’EPSEVG 
 
Membres 
 
Assistents: 
Vilà Martí, Frederic – PDI-A, membre nat – President 
Miquel Masalles, Jaume – PDI-A, membre nat – Secretari Acadèmic 
Alemany, Pilar – PAS, membre electe 
Aliau Pons, Joan Josep – PDI-B, membre nat 
Arnó Macià, Elisabet – PDI-A, membre nat 
Baile Puig, Maite – PDI-A, membre electe 
Blanqué Molina, Balduí . PDI-A, membre electe 
Butí Papiol, Salvador – PDI-A, membre nat 
Carbonell Ventura, Montserrat – PDI-A, membre nat 
Colom Guerra, Jordi – Estudiant, membre electe 
De Dios Sánchez, Yaiza – Estudiant, membre electe 
Díaz Boladeras, Marta – PDI-A, membre nat 
Esteve Cusiné, Jordi – PDI-B, membre nat 
Fernández López, Sara – Estudiant, membre electe 
González Rojas, Hernán – PDI-A, membre electe 
Hernández Gómez, Àngels – PDI-B, membre electe 
Kobeaga Simó, Pol – Estudiant, membre electe 
Ledesma Chivite, Marc – Estudiant, membre electe 
Llorens Garcia, Ariadna – PDI-A, membre electe 
Martín Fuentes, Enric – PDI-A, membre electe 
Massana Hugas, Immaculada – PDI-A, membre electe 
Menargues Muñoz, Sergi – PAS, membre electe 
Merenciano Saladrigues, Josep M. – PDI-B, membre nat 
Moreno Lupiañez, Manel – PDI-A, membre electe 
Musté Rodríguez, Marta – PDI-A, membre nat 
Nápoles Alberro, Amelia – PDI-A, membre nat  
Navarro Bosque, Xavier – PDI-B, membre electe 
Papiol Vera, Emília – PDI-B, membre nat 
Perat Benavides, Ignasi – PDI-A, membre nat 
Pérez Jiménez, Álvaro – Estudiant, membre electe 
Picas Barrachina, Josep Antón – PDI-A, membre nat 
Prat Farran, Joana d’Arc – PDI-A, membre electe 
Prat Tasias, Jordi – PDI-B, membre nat 
Principe, Ariana – Estudiant, membre electe 
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Quiñones Ruiz, José Miguel – PAS, membre nat 
Raya Marcos, David – PAS, membre electe 
Román Jiménez, José Antonio – PDI-B, membre nat 
Rovira Sancho, Roger – Estudiant, Delegat membre nat 
Salaet Álvarez, Isabel – Estudiant, membre electe 
Salvadó Cabré, Nativitat – PDI-A, membre electe 
Sanz Collado, Gerard – PDI-B, membre electe 
Simó Mezquita, Ester – PDI-A, membre electe 
Sivatte Adroer, Maurici – PDI-A, membre electe 
Solé Rovira, Joan – PDI-B, membre nat 
Trullols Farreny, Enric – PDI-A, membre nat 
Vidal Ferré, Rafael – PDI-A, membre nat 
 
Excusats: 
Antonijuan Rull, Josefina – PDI-A, membre nat 
Batlle Arnau, Carles – PDI-A, membre electe 
Casas Fernández, Bernardino – PDI-B membre electe 
Guàrdia Rúbies, Jordi – PDI-A, membre electe 
Guasch Murillo, Daniel – PDI-A, membre nat 
Martínez Antúnez, Nora Isabel – PDI-B, membre electe 
Mestres Romeu, Montserrat – PAS, membre electe 
Raya Giner, Cristóbal – PDI-B, membre nat 
 
 
Absents: 
Alfonso Pérez, Vanessa – Estudiant, membre electe  
Bernad Pañella, Camil – PAS, membre electe 
Carmona Verdura, Natàlia – Estudiant, membre electe 
Català Mallofré, Andreu – PDI-A, membre electe 
Guasch Romero, Pol – Estudiant, membre electe 
Guzmán Solà, Ramon – PDI-A, membre nat 
Jiménez Soldevila, Víctor – Estudiant, membre electe 
López Membrilla, Manel – PDI-A, membre electe 
Martí Colom, Pau – PDI-A, membre nat 
Masip Bruin, Xavier – PDI-A, membre nat 
Pinheiro Vidal, Arthur – Estudiant, membre electe 
Rodríguez de la Peña, Gume – PAS, membre electe 
Soler Ruiz, Joan – PDI-A, membre nat 
Torrent Burgues, Marcel – PDI-A, membre nat 
Tutusaus Leixà, Miquel – Estudiant, membre electe 
 
Convidat: 
Jodar Pérez, Dídac – Estudiant  
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Ordre del dia 

 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del dia 31/05/2019 (Doc 1/4-2019).  
2. Informe Director (Doc 2/4-2019). 
3. Provisió de les vacants de la Junta d’Escola després de les eleccions per a la renovació 

parcial de la JE de l’EPSEVG – Tardor 2019 (Doc 3/4-2019). 
4. Elecció de les vacants de les següents comissions: Comissió Permanent (CP)(*), i les 

Comissions de Titulació (CT)(**): CTI, CTE i CTD (Doc 4/4-2019). 
5. Aprovació de l’Autoinforme Inicial d’Acreditació del Màster MUESAEI (Doc 5/4-2019). 
6. Seguiment del Pressupost  2019 (Doc 6/4-2019). 
7. Afers de tràmit. 
8. Torn obert de paraules. 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del dia 31/05/2019 (Doc 1/4-2019).  

 
Jaume Miquel, secretari Acadèmic, membre nat – Comenta que no arribat cap esmena. 
 
S’aprova per consens. 
 

2. Informe Director (Doc 2/4-2019). 
 
Frederic Vilà, Director, membre nat – Comenta el document adjunt a la convocatòria. 
 
a- Nomenaments: Es nomena a la professora Amelia Nápoles, com a Coordinadora dels 

estudis del Grau en Enginyeria Mecànica, en substitució de la professora Ingrid 
Magnusson, el canvi ha estat per voluntat de la pròpia professora, a la qual agraeix la 
tasca feta fins ara. 
També, es nomena al professor Marcel Torrent, com a Coordinador dels estudis del 
Grau en Enginyeria Elèctrica, en substitució del professor Josep Font, el canvi ha estat 
per voluntat del propi professor, al qual agraeix la tasca feta fins ara. 
I per últim, es nomena al professor Enric Trullols, com a sotsdirector de Relacions 
Internacionals, en substitució del professor Joan Vicent Castell, el canvi ha estat per 
voluntat del propi professor, al qual agraeix la tasca feta fins ara. 
 

b- Plaça de Cap de la UTG de Vilanova: Comenta que des del passat mes d’octubre el José 
Miguel Quiñones ha estat nomenat com a Cap de la UTG de l’Institut de Ciències de 
l’Educació de la UPC. 
 
Agraeix molt tota la tasca feta per ell i li desitja molta sort en aquesta nova tasca. 
 
La plaça ja ha sortit a concurs, hi ha 5 candidats va haver-hi una primera reunió i 
l’entrevista es farà el proper 8 de gener. 
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c- Actes del 50è. Aniversari de la UPC al Campus de Vilanova: El proper curs 2020/2021 

la UPC es prepara per commemorar els seus 50è. Aniversari. Dins dels diferents actes 
que es volen fer la UPC vol donar protagonisme als diferents Centres que formen la 
UPC i cada mes serà protagonista un Centre i el mes d’octubre de 2020 serà el nostre. 

 
d- Encàrrec Acadèmic: Acord del Consell de Govern CG/2019/01/21, a l’Escola aquest curs 

19/20 hem tingut  7.444 punts PAD i pel proper curs tenim 7.460 punts PAD. Ja sabeu 
que l’encàrrec és per dimensionar la plantilla del professorat. 
 

e- Mesures per a garantir a l’estudiantat de l’EPSEVG la possibilitat d’accedir a l’avaluació 
única al final del primer quadrimestre del curs actual: Explica que l’Escola ja ho estava 
fent per la qual cosa no canvia res, però es va acordar a la darrera Comissió Permanent 
que es faria la màxima difusió del tema. 
 

f- Actuacions al Campus de Vilanova del Pla d’Inversions TIC 2019: S’han pogut renovar 
21 llocs de treball d’un aula informàtica, 3 commutadors d’accés a xarxa i altre material 
informàtic. 
 

g- Actuacions al Campus de Vilanova finançades a través de la convocatòria d’ajuts per a 
la renovació d’equipament docent obsolet de suport a l’activitat formativa de Graus i 
Màsters Universitaris: Gràcies a aquest finançament s’han pogut comprar 3 
oscil·loscopis pels laboratoris d’Enginyeria elèctrica i 24 pel d’Enginyeria Electrònica. 
També, l’equipament de transmissió de calor pel laboratori de Mecànica de Fluids. 
 
Import total – 42.350,50€ 
 

h- Altre equipament finançat a través del pressupost centralitzat de la UPC: Del 
pressupost centralitzat s’han pogut comprar 4 impressores 3D, plaques de circuits pels 
laboratoris d’electrònica. Equips de Sistema de Visió, PLC’s i fons d’alimentació pel 
laboratori d’Electrònica i Automàtica i també, 4 fresadores pel laboratori de Mecànica. 
 
Import total – 25.812,00€ 
 

i- Actuacions del Pla d’inversions universitàries (PIU) 2019 al Campus de Vilanova: Explica 
l’esquema adjunt del document. 
 

j- Obres, reformes i rehabilitacions: Demana disculpes per les molèsties, però està 
previst que acabin aquest mes. 
 
• Voladissos dels balcons del jardí ja s’estan acabant les obres. 
• Lavabos de la planta baixa i la primera ja estàs acabats. 
• Vallat de les cobertes d’aquest edifici, ja estan instal·lades falta la pintura i la 

inspecció conforme està tot correcte. 
• Rehabilitació de la Biblioteca està prevista pel proper any i és cofinançada per 

nosaltres i la UPC. D’altra banda, l’Ajuntament i l’empresa Municipal d’Aigües és 
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fan càrrec de la instal·lació d’una bomba de succió d’aigües i l’Escola es compromet 
a fer el manteniment. 

 
k- Pla d’autoprotecció (PAU) dels edificis del Campus de Vilanova de la UPC: Explica que 

la llei ens obliga. El passat 22 de novembre ja es va fer un simulacre a l’edifici A i el 
proper any es farà a l’edifici B. 
 

l- Revisió de laboratoris i tallers en prevenció de Riscos Laborals (PRL): Explica que és un 
tema important que s’estan seguint tots els protocols necessaris. El José Miguel 
Quiñones diu que informa del tema personalment als implicats. 
 

m- Tancament dels edificis del Campus: Serà del 24 de desembre de 2019 a les 14.30h. al 
7 de gener de 2020 a les 07.30h. 
 
La Biblioteca estarà oberta pel tema dels exàmens, els dies 4, 5 i 6 de gener. 
 

n- Reunions: Fa un repàs de les reunions que ha fet, però destaca la reunió del 28 
d’octubre amb l’Ajuntament de Vilafranca, el Rector, ell mateix i el director de l’Escola 
d’Agricultura de Castelldefels per buscar vies de col·laboració en matèria d’innovació i 
recerca. També, destaca la reunió del 8 de novembre amb l’ Ajuntament de Sitges, per 
col·laborar junts i de fet la finalitat de tot plegat és fer-nos visible com universitat a 
tota la comarca. 
 
 

TORN OBERT DE PARAULES 
 
Enric Trullols, sotsdirector de Relacions Internacionals, membre nat – Vol fer un 
reconeixement a l’administrador, ja que com a Director va treballar amb ell. 
 
També, aprofita a dir que com a Sotsdirector fa una crida pública a que qualsevol persona 
que vulgui fer algun suggeriment es posi en contacte amb ell i afegeix que comença amb 
molt  il·lusió. 
 
Enric Martín – Formalment el reglament passa per Comissió Permenent i s’ha de fer. Un 
prec per la propera Junta d’Escola s’ha de fer abans del 27 de febrer per no anar en presa, 
ja que el 28 és l’últim dia. 
 
Frederic Vilà – El temps es el que és i també s’ha de fer el pressupost i primer s’ha d’acabar 
de treballar i passar per CCD. 
 
Cert que els càrrecs s’han de fer per CP, però es complicat convocar  
 
Enric Martín, PDI-A, membre electe – Pregunta per les tarifes de Renfe, com està el tema?  
 
Frederic Vilà - No tinc notícies noves i tan sols se el tema del canvi de tarifes. Crec que les 
noves tarifes no ens afavoreixen. Cert que és un tema que s’ha de tornar a planejar. Em sap 
greu però soc pessimista amb aquest tema. 
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Pilar Alemany, PAS, membre electe – Què sabem de la reestructuració de la UTG? 
 
Frederic Vilà – El Gerent ens ha comunicat que s’ha fet l’anàlisi de les enquestes, però 
encara no ens ho han explicat les conclusions que n’han tret. Encara no sabem res. 
 
Ignasi Perat, PDI-A, cap de Secció departament d’Enginyeria Elèctrica, membre nat – Explica 
que les noves tarifes de transport afavoreixen a les persones que utilitzen assíduament el 
transport públic. Els hi serà més econòmic a partir del proper any, fins els 16 anys no es 
paga, . S’ha de mirar. Aquelles persones que deixen el cotxe que contamina molt, tenen 3 
anys gratuïts. I el més important és que el transport ferroviari és el que contamina menys i 
és important mirar quin món deixarem als nostres fills. 
 
David Raya, PAS, membre electe – Agraeix la comprensió de tothom envers el lloguer 
d’aules que es va fer el mes anterior.  
 
Explica també, que l’aplicació pel Pacte per la Ocupació ja està en marxa, comenta que és 
important ja que així des de la Universitat es fomenta la ocupació. 
 
Frederic Vilà – S’adhereix al agraïments. 
 
José Miguel Quiñones, PAS, cap UTG, membre nat – Agraeix els anys que ha estat a l’Escola, 
intentant fer-ho de la millor manera. A estat un orgull treballar a Vilanova. Ara tinc un nou 
repte al davant i això sempre fa il·lusió. 

 
 

3. Provisió de les vacants de la Junta d’Escola després de les eleccions per a la renovació 
parcial de la JE de l’EPSEVG – Tardor 2019 (Doc 3/4-2019). 
 
Jaume Miquel, secretari Acadèmic, membre nat – Explica que es van fer eleccions parcials 
per les vacants que hi havia que eren 1 de PDI-B i 3 del sector de l’estudiantat. 
 
PDI-B – Bernardino Casas Fernández 
Estudiantat – Ariana Principi i Vanessa Alfonso Pérez i ha quedat una vacant. 
 
Actualment el quòrum es compte sobre les 67 persones actuals que formen la JE. 
 

4. Elecció de les vacants de les següents comissions: Comissió Permanent (CP)(*), i les 
Comissions de Titulació (CT)(**): CTI, CTE i CTD (Doc 4/4-2019). 

 
Jaume Miquel –  Hi ha vacants en varies Comissions que ara hem de votar: 
 
Comissió Permanent 
 
PDI-A – Montserrat Carbonell  presenta candidatura és la única i surt directament. 
PDI-B – Queda vacant. 
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CT Informàtica 
 
Estudiantat – Queda vacant 
 
CT Electricitat 
 
D. 709 – Josep Anton Sánchez López, com a representant del departament 
 
CT Disseny 
 
D. 748 – Xavier Navarro Bosque, com a representant del departament 
Estudiantat – Ariana Principe presenta candidatura és la única i surt directament. 
 
Jaume Miquel – Cal que es ratifiqui els següents estudiants de les següents comissions: 
 
Comissió de Coordinació Docent 
 
Estudiantat – Roger Rovira Sancho 
 
CT Electrònica 
 
Estudiantat – Marc Ledesma Chivite 
 
CTMUESAEI 
 
Estudiantat – José Pascual Chico Villegas 
 
CT MBDESIGN 
 
Estudiantat – Alba López Morales 
 
Queden ratificats tots els estudiants proposats. 
 
Frederic Vilà – Agreix la implicació de tothom. 

 
5. Aprovació de l’Autoinforme Inicial d’Acreditació del Màster MUESAEI (Doc 5/4-2019). 
 

José Antoni Roman – Presenta l’autoinforme del document adjunt, dient que l’any 2016 a 
l’AQU es va presentar i ara toca fer l’autoinforme per passar l’acreditació al 2020. S’ha fet 
un comitè acreditació intern per fer aquesta acreditació. Composició del CAI: 
 
Frederic Vilà – Director  
José Antoni Roman – Cap d’Estudis 
Ramon Guzmán – Coordinador del MUESAEI 
Cristobal Raya – Representant PDI 
Rafael Ramos – Representant PDI 
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M. Carmen Lucas – Cap USD 
Jaume Pérez – Cap USIRE 
Francisco Miguel Muñoz – Tècnic USIRE 
José Miguel Quiñones – Cap UTG 
José Pascual Chico – Representant Estudiantat 
 
Fins el dia 18 tothom pot fer les aportacions internes. 
 
TORN OBERT DE PARAULES 
 
Enric Martín – Falta fer una mirada més profunda, ja que hi ha falta d’ortografies, el paginat, 
etc... 
 
Manel Moreno, PDI-A, membre electe – Comenta que està totalment d’acord amb l’Enric 
Martín, és un document que té moltes deficiències. Hi ha un tema de redacció. Crec que 
primer s’han de passar per la Comissió Permanent segons reglament. 
 
José Antonio Roman – Diu que fins el dia 18 ens poden fer les aportacions oportunes. 
 
Ignasi Perat – No hi ha un sotsdirector de Qualitat i això comporta que el Cap d’estudis 
tingui aquesta doble funció i tot plegat és complicat. 
 
Frederic Vilà – Jo demano que entre tots fem la revisió del document i així enviar-ho el dia 
19 de gener, que és la data límit. 
 
Jaume Miquel – Al GPAQ es va enviar un primer esborrany i se’ns va retornar per fer les 
rectificacions oportunes i és per això que us demanem la confiança per poder tirar 
endavant el tema. 
 
Frederic Vilà – Demana la confiança per a la seva aprovació. 

  
S’aprova, però amb les modificacions aportades per tothom fins el 18 de gener. 

 
6. Seguiment del Pressupost  2019 (Doc 6/4-2019). 
 
HE MARXAT A FER L’ARBRE DE NADAL 
 
7. Afers de tràmit. 
 
 
 
 
8. Torn obert de paraules. 
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S’aixeca la sessió a les 15.XX h. 
______________________________________________________________________ 
 
El Secretari Acadèmic   Vist i plau 
  El President, 
 
 
 
Jaume Miquel Masalles   Frederic Vilà Martí 
________________________________________________________________________ 
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